

## 國立政治大學體育室

## Physical Education Office National ChengChi University

臺北市文山區 116 指南路二段 64 號

64, Sec. 2, Zhi-nan Rd., WenShan, Taipei 116, Taiwan Tel: 886-2-29387087 Fax: 886-2-29387207

http://sports.nccu.edu.tw/ E-mail: missu@nccu.edu.tw

## 誠徵「具博士學位助理教授級以上之專任教師或碩士學位講 師級以上之專業技術人員」教師一名

We invites applications for a full-time teacher appointment in sports at the rank of Assistant Professor or the Instructor rank Technical Expert. The estimated position start date is [Feb 1st, 2026].

August 14, 2025

國立政治大學體育室 114 學年度第 2 學期徵聘教師啟事	
Estimated Teaching Position Recruitment 2026	
單 位	國立政治大學體育室 Physical Education Office, NCCU.
職缺及	具博士學位助理教授級以上之專任教師或碩士學位講師級以上之專業技術人員
名額	1 名
(job	One teaching position for a full-time teacher appointment in sports at the rank of
opening)	Assistant Professor or the Instructor rank Technical Expert.
	1.大學體育相關科系畢業,具體育領域博士或碩士學位。
	Qualified candidates of the rank of Assistant Professor must have earned both
	bachelor degree and Ph.D. in sports relation fields.
	And Qualified candidates of the Instructor rank Technical Expert must have earned
	both bachelor and master degree in sports relation fields.
資格	2.術科運動專長以排球、游泳及其他球類運動為優先考量。
(qualific ations)	The higher priority in volleyball, swimming, and other ball games.
	(※講師級專業技術人員之資格,應曾從事與體育運動相關之專業性工作六年以
	上,具有特殊造詣或成就者。但獲有國際級大獎或經認定確屬學校教學需要之
	人才者,其年限得酌減之。
	And Qualified candidates of the Instructor rank Technical Expert must have the big
	achievement or working experience in sports relation fields more then 6 years.)
工作內	1. 體育教學與研究 Physical Education and research
容	2. 運動代表隊組織訓練 Students sport teams organization and training
(job	3. 體育活動、行政業務之推動與管理等 support administrative work of the
descripti on)	Physical Education Office
備註	一、備妥資料 application materials:
(remarks	1. 履歷表 resume (含個人照片、學經歷、聯絡電話、電郵信箱)
)   (	2. 最高學歷證書影本及大學畢業證書影本 the copies of academic certificate
附之相	for higher education (國外學歷文件需符合教育部相關認證規定)
111 -114	

關證件 及其他 說明事 項 submit all applicati on materials on time)

- 3. 成績單正本 the original academic records of the college and graduate degree (大學、碩博士)
- 4. 相關證照影本及現職或經歷證明(應徵講師級專業技術人員者,運動成就 證明必備)文件影本 the copies of the sports related professional certification, achievement or excellence work experience
- 5. 兩封推薦函 two recommendation letters
- 6. 博/碩士畢業論文、五年內學術研究著作目錄及著作影本乙份 one copy of the diploma paper and academic research in 5 years
- 7. 填具下列連結表單之基本資料 Fill in the basic information in the form linked below (無需列印)
  https://does.google.com/forms/d/a/1EA InOL SETVAVII 1 A Olyv1cv73vTI 3Mt8a

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfTVAVIL1AQIw1ev73vTL3Mt8a Ek6I3AcoMUV PpEkVoWEGzQ/viewform?usp=dialog

二、通過初審者,另以電子郵件或電話通知面試;若獲通知面試,需於面試時 另備「履歷表、五年內學術研究著作目錄及摘要(應徵講師級專業技術人員 者,另附運動成就一覽表)」一式7份應試。

If your application pass the first review, we'll invite you attend a interview at our office by mail or phone. And then, please prepare 7 copies brief list of your in-5-years academic research abstract, the sports related achievement and excellence work experience.

三、聯絡人吳助教,電話:(02) 2938-7087, E-mail: <u>missu@nccu.edu.tw</u> For more information, please contact Mr. Wu by E-mail above.

申請截 止日期 (以憑 (deadlin 請於 114年9月15日(星期一)前寄達,將上述書面資料郵寄至「116台北市文山區指南路二段64號政治大學體育室 吳助教 收」,封面請註明「應徵教師」或「應徵專技教師」,逾期不受理。

Please submit all application materials to the address [Physical Education Office, NCCU] [64, Sec. 2, Zhi-nan Rd., WenShan, Taipei 116, Taiwan.] by post before September 15, 2025. Please specify outside the application envelope [for Assistant Professor] or [for Technical Expert]

Professor] or [for Technical Expert]. (所有文件請以紙本為之,恕不接受電子郵件資料申請;所有徵聘資料,徵聘作業結束後會予以銷毀不會保存或外流,若欲索回紙本資料,請付貼足郵資之回郵信封,感謝您! All application papers would not return, please make copies yourself if you need.)